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ció aquesta contractació, fou també 
aprovada per unanimitat dels regi-
dors presents al Pie. En quart Uoc, 
es tractà de l 'aprovació de l 'expe-
dient de Contribucions Especiáis de 
r O b r a de Clavegueram de Santa Ag-
nès de Malanyanes per un valor to-
tal de 2 9 . 7 7 5 . 6 2 6 pessetes, havent 
estât aprovada una subvenció per 
part de la Generalitat a fons perdut 
de 1 9 . 5 9 9 . 0 0 0 pessetes, i la resta 
passa a Contribucions Especiáis. 
També fou aprovada per la totalitat 
dels presents. 

En cinquè Uoc es tractà de l 'Ac-
ceptació de les Ajudes incloses en 
r O b r a del Pia d'Obres i Serveis de 
Catalunya de l 'any 1984 , anomena-
da Projecte d ' Enllumenament de 
les carreteres C-1415 i B V - 5 0 0 1 , 
(carrers Anselm Clavé i Catalunya), 
per valor de 17 .224 pessetes, deles 
quais la Generalitat, 8 . 6 1 2 . 0 0 0 
les aporta a fons perdut, el 10 o/o a 
cura de 1'Ajuntament, i la resta de 
7 . 8 3 6 . 9 2 0 passa a Contribucions 
Especiáis. Posada a votació s aprovà 
per unanimitat dels presents. 

El sisé tema feia esment a 1 ' Habi-
litació de crédit dins el Pressupost 
d ' Inversions per a l 'Obra d ' EnUu-
menat abans esmentada, que un cop 
Uegides les condicions, i posât a vo-
tació, s 'aprovà també per majoria 
absoluta deis presents. 

El sete punt era "Suplement de 
crédit dins el Pressupost Ordinari 
per nodrir les partides d ' interés i 
amortització de capitals dels prés-
tecs de l 'Abasteixement d'aigua de-
La Roca i Clavegueram de Santa 
Agnés de Malanyanes, amb carree 
al superávit de l ' any anterior, que 
fou aprovat per unanimitat absoluta 

El vuité i darrer tema feia esment 
a la Contractació laboral de Roman 
Bravo Merino, explicant el Sr Alcal-
de la situació d'aquesta contracta-
ció que és merament laboral i no 
pas com a funcionari de TAjunta-
ment, essent aprovada per majoria 
absoluta. 

No liavent-hi hagut cap interven-
ció a l 'aparlat de Precs i Preguntes, 
el Sr. Alcalde, després d'agrair l'as-
sisténcia deis presents, donà per fi-
nalitzat aquest Pie que com hem 
apuntat en el títol, creiem força in-
teressant per les millores que ha de 
representar pel nostre pöble. 

JULI G. VALLS 

LA REVISTA "ROQUEROLS" 
és la teva veu... 
i la informació mes ampia 
de tots els nostres quefers 
locals. -V Llegelx-la I! 

^ULTIMA HORA - PRESÓ - ULTIMA HO^ . 

urvi iviorsJSXREi... 
Efectivamcnt, cl projecte de la presó que ens volen construir a La Roca 

no pot ser qualifieat d'altra manera que de MONSTRE. Serhbla ser que el 
Ministeri persisteix en la idea d'anar construiht noves presons model arreu 
de Í ' Estât Espanyol. Davant d'això cal premntar-se: ¿On és el seny? ¿Qué 
en fan del sentit comú? per qué tots convinarem a dir que és irracional i im-
propi de gent amb minim "sentit c o m ú " construir una presó del tamany de 
mig pöble de La Roca. 

De consumar-se cl descabcllat projccle d'edificar-la a Can Ribas, s'aug-
mentará en un 5 0 per ceni, del dia a la nit, la població de La Roca, l̂ s a dir, 
ens edificaricn un altre poblc al costaL. però un altre pöble de presos. 1 això 
sense previsions, , sense planificaeions i perqué sí. 

En el dibuix podeu veurc-lii a la mateixa (>,sc,ala, cl poblé de La Roca i el 
projecte de la presó. AdoiK-u-vos que acpicsta nova coneentració equival, 
més o mefiys, a inig poblc, de La lioca. 

Ressenyem a continuació tres noticies d última hora referents a la presó 
1.a Diumenge, 25-11-84 , hi bagué una manifestació a Cardedeu per a treure 

la presó del VaUés. Cardedeu i el seu Batlle al front, manifesten la volun 
tat d'organitzar una fedcració de municipis que s'oposi a la construcció 
de la presó al Vallés. Asseguren que en el transcurs de la setmana ho po-
saran en marxa. 

2a. Pie extraordinari a l 'A 
aprovar dues mocions 

3a. 

untament de La Roca cl dimarts 27-11 -84, per a 
e 1' Alealdia. Una referent a enviar un document 

a\Madrid, al Ministeri de .justicia, demanant que es defineixi sobre Can 
Föntet , i l 'altre demanant autorització per a fer una roda de premsa en 
el transcurs deis propers dies. També lots els consellers s'expressen no-
vament sol)re Can Kontet. Tots els consellers, a exeepció d ' En Cebriá 
Pont, voten a tot positivament. 
En acabat el pie, l 'Alcalde, un una informació particular seva, fa saber 

la seva intenció de quereliar-se amb el batlle de (]ardedeu, Sr. Comas, 
per l'eserit que aíiiiest iul)liea al selnuuiari gninolii-rí 1/ \CTl! ALITAT 
del 23-11-84 , ¡ (iiic I al- iidia rcilcríHlainctil. 
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